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ROMÂNIA
JUDEŢUL SUCEAVA
COMUNA TODIREŞTI
Consiliul local

P R O C E S V E R B A L
încheiat astăzi, 31 octombrie 2022, in şedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Todiresti,
judeţul Suceava

Şedinţa de consiliu a fost convocată de domnul Bocancea Mugurel, primarul comunei

Todireşti prin Dispoziţia scrisă nr. 109 din 24 octombrie 2022.

Domnul Tipa Emilian, secretarul general a comunei Todiresti, constată că la şedinţă

sunt prezenţi 15 consilieri din totalul de 15 consilieri locali în funcție convocați, inclusiv domnul

viceprimar Bejinari Constantin.

La şedinţă mai participă domnul Bocancea Mugurel, primarul comunei Todirești, județul

Suceava, domnul Tipa Emilian, secretarul general a comunei Todirești, domnul Bădăluță

Gheorghe, care asigura trasmitearea online a ședinței și Bejinar Vasile, în calitate de participant.

Domnul consilier Trandafir Ilie-Dorel, preşedintele de şedinţă ales în condiţiile

respectiv art. 123, alin. (1) și (2) din Ordonanța de Urgență a Guvernului Românei nr. 57/2019 a

privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, deschide ședința,

prezentând proiectul ordinii de zi.
1. Supunerea spre aprobare a proceselor verbale al şedinţelor Consiliului local al comunei

Todireşti, judeţului Suceava, din datele 22.09.2022 de 30 septembrie 2022.
Prezintă: secretarul general al comunei

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării, prin licitaţie publică, a două imobile cu
terenul aferent, situate în satul Părhăuți, comuna Todirești, județul Suceava, ce aparțin
domeniului privat al comun ei Todirești, județul Suceava, înregistrat sub nr. 15/PHCLT
din 03.10.2022.

Inițiator: Primarul comunei cu avizul Comisiei pentru programe de
dezvoltare economico – socială, buget, finanţe, administrarea domeniului public şi privat al
comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, urbanism şi turism.

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezilierii unor contracte de concesiune prin renunțare
înregistrat sub nr. 16/PHCLT din 09.10.2022.

Inițiator: Primarul comunei cu avizul Comisiei pentru programe de
dezvoltare economico – socială, buget, finanţe, administrarea domeniului public şi privat al
comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, urbanism şi turism



4. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință, începând cu luna noiembrie
2022 până în luna ianuarie 2023, inclusiv, înregistrat sub nr. 17/PHCLT din 24.10.2022.

Inițiator: Primarul comunei cu avizul Comisia pentru administrație
publică locală, juridică și de disciplină, apărarea ordinii și liniștii publice a drepturilor
cetățenilor

5. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului comunei Todirești, județul Suceava , înregistrat
sub nr. 18/PHCLT din 24.10.2022.

Inițiator: Primarul comunei cu avizul Comisiei pentru programe de
dezvoltare economico – socială, buget, finanţe, administrarea domeniului public şi privat al
comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, urbanism şi turism

6. Diverse.

Domnul președinte de ședință Trandafir Ilie-Dorel, întreabă dacă mai sunt probleme

de ridicat în legătură cu ordinea de zi.

Domnul primar propune includerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind

aprobarea indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investiții ”AMENAJARE LUCRĂRI

AFERENTE TEREN SPORT DIN SAT TODIREȘTI, COMUNA TODIREȘTI, JUDEȚUL

SUCEAVA”.
Înainte de aprobarea ordinii de zi domnul Tipa Emilian, secretarul general al comunei Todirești,

județul Suceava aduce la cunoștința consilierilor locali că proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi

sunt însoțite de referatele de aprobare, rapoartele compatimentelor de resort din cadrul aparatului de

specialitate al primarului, avizele cu caracter consulatativ al comisiilor de apecialitate al consiliului local

precum și celelalte documente necesare, (anexe la proiectele de hotărâri).

Nemaifiind alte probleme de ridicat, se supune la vot proiectul ordinii de zi,

Cu 15 voturi pentru, nici unul împotrivă si nici o abţinere proiectul ordinii de zi a fost

aprobat, inclusiv cu cele aduse de domnul primar.

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi, respectiv aprobare a proceselor verbale al

şedinţelor Consiliului local al comunei Todireşti, judeţului Suceava, din datele 22.09.2022 de 30
septembrie 2022.

Nefiind obiecții domnul președinte de ședință Trandafir Ilie-Dorel le-a supus la vot.

Cu 15 voturi pentru, nici unul împotrivă și nici o abținere, procesele verbale au fost

aprobate.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi, respectiv proiectul de hotărâre privind

aprobarea vânzării, prin licitaţie publică, a două imobile cu terenul aferent, situate în satul

Părhăuți, comuna Todirești, județul Suceava, ce aparțin domeniului privat al comun ei

Todirești, județul Suceava Domnul preşedinte de sedință i-a dat cuvântul primarului pentru a

prezenta referatul de aprobare, ca instrument de prezentare și motivare, la proiectul de

hotărâre, după care preşedintele de şedinţă a dat citire proiectului de hotărâre făcând

precizarea ca acesta este însoţit de raportul compartimentului de resort. Domnul Bejinari



Constantin în calitate de președinte al Comisiei economice dă citire avizului la proiectul de

hotărâre.

După prezentarea materialelor, se trece la discuții:

Nefiind discuții, se solicită propuneri pentru membrii consiliului local în comisia de

licitație.

Alegrea se face prin vot secret, cu buletine de vot.

După prezentarea materialelor, domnul președinte de ședință, Trandafir Ilie-Dorel

solicită propuneri:

Domnul consilier Trandafir Ilie Dorel, propune pe domnul consilier Pentilescu Costel,

iar domnul consilier Picler Constantin propune pe domnul consilier Bocancea Niculai. Nemaifiind

alte propuneri domnii consilier propuși de domnuii consilier Pentilescu Costel și Bocancea Niculai,

au fost trecuți pe buletinul de vot., după care buletinele de vot au fost împărțite la consilierii

prezenți, aceștea și-au exercitat dreptul de vot după care au introdus buletinele de vot în urna.

S-a trect la numărarea voturilor de către președintele de ședință și secretarul general

întocmindu-se procesul verbal de numărătoare cu următorul rezultat: Doamnul consilier Pentilescu

Constel a obținut, 15 voturi pentru, nici unul împotrivă și nici un vot nul , iar domnul consilier

Boxcancea Niculai a obținut, 15 voturi pentru, nici unul împotrivă și nici un vot nul În urma

rezultatului votului domnii consilieri Pentilescu Costel și Bocancea Niculai au fost aleși în comisia

de licitație ce urmează a fi numită prin dispoziția primarului.

Domnul consilier Trandafir Ilie-Dorel propune ca domnul primar Bocancea Mugurel să

fie împunernit să semnexe contractele de vânzare-cumpărare în fața notarului, conform art. 5 din

propiectul de hotărâre. Supusăla cot propunerea făcută a fost aprobată în unanimitate de voturi.

Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre prezentat, domnul preşedinte

de ședință Trandafir Ilie-Dorel, l-a supus la vot.

Cu 15 voturi pentru, nici unul împotriva şi nici o abţinere, proiectul de hotărâre a fost

aprobat.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi, respectiv proiectul de hotărâre privind aprobarea rezilierii
unor contracte de concesiune prin renunțare. Domnul preşedinte de sedință dă cuvântul primarului
pentru prezentarea referatului de aprobare, ca instrument de prezentare și motivare, la proiectul de
hotărâre, după care preşedintele de şedinţă a dat citire proiectului de hotărâre făcând precizarea ca acesta
este însoţit de raportul compartimentului de resort. Domnul Bejinari Constantin, în calitate de membru al
comisiei economice dă citire avizului la proiectul de hotărâre.

După prezentarea materialelor, se trece la discuții:

Nefiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre prezentat, domnul preşedinte de

ședință Trandafir Ilie-Dorel, l-a supus la vot.

Cu 15 voturi pentru, nici unul împotriva şi nici o abţinere, proiectul de hotărâre a fost

aprobat.



Se trece la punctul 4 al ordinii de zi, respectiv proiectul de hotărâre privind alegerea
președintelui de ședință , începând cu luna noiembrie 2022, până în luna ianuarie 2023, nclusiv. Domnul
preşedinte de sedință dă cuvântul primarului pentru prezentarea referatului de aprobare, ca instrument de
prezentare și motivare, la proiectul de hotărâre, după care preşedintele de şedinţă a dat citire proiectului
de hotărâre făcând precizarea ca acesta este însoţit de raportul compartimentului de resort. Domnul
Sahlean Radu-Florin, în calitate de președinte al comisiei juridice dă citire avizului la proiectul de
hotărâre.

După prezentarea materialelor, se solicită propuneri:

Domnul consilier Boghian Avram, propune pe domnul consilier Pentilescu Costel.

Domnul consilier Pentilescu Costel, arată că din motice personale, nu poate onora această

funcție.

Domnul președinte de ședință Trandafir Ilie-Dorel, solicită o altă propunere.

Domnul viceprimar Bejinari Constantin, propune pe domnul consilier Bumbac

Gheorghe.

Se supune la vot propunerea Făcută. Cu 15 voturi pentru, nici unul împotrivă și nici o

abținere domnul consilier Bumbac Gheorghe a fost ales președinte de ședință începând cu luna

noiembrie 2022 până în luna ianuarie 2023, inclusiv.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi, respectiv proiectul de hotărâre privind acordarea
titlului de ”CETĂȚEAN DE ONOARE AL COMUNEI TODIREȘTI, JUDEȚUL SUCEAVA”. Domnul
preşedinte de sedință dă cuvântul primarului pentru prezentarea referatului de aprobare, ca instrument de
prezentare și motivare, la proiectul de hotărâre, după care preşedintele de şedinţă a dat citire proiectului
de hotărâre făcând precizarea ca acesta este însoţit de raportul compartimentului de resort. Domnul
Bejinari Constantin, în calitate de președinte al comisiei economice dă citire avizului la proiectul de
hotărâre.

După prezentarea materialelor, se trece la discuții:

Nefiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre prezentat, domnul preşedinte de

ședință Trandafir Ilie-Dorel, l-a supus la vot.

Cu 11 voturi pentru, nici unul împotriva şi nici o abţinere, proiectul de hotărâre a fost

aprobat.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi, respectiv proiectul de hotărâre privind rectificarea
bugetului comunei Todirești, județul Suceava, pe anul 2022. Domnul preşedinte de sedință dă cuvântul
primarului pentru prezentarea referatului de aprobare, ca instrument de prezentare și motivare, la
proiectul de hotărâre, după care preşedintele de şedinţă a dat citire proiectului de hotărâre făcând
precizarea ca acesta este însoţit de raportul compartimentului de resort. Domnul Bejinari Constantin, în
calitate de președinte al comisiei economice dă citire avizului la proiectul de hotărâre.

După prezentarea materialelor, se trece la discuții:

1. Domnul consilier Sahlean Radu-Florin, întreabă de sumele alocate pentru stare civilă

și sentințe judecătorești.

2. Domnul secretar general răspunde cu prive la proiectul prind informatizarea

activității de stare civilă, este un program național care este în curs de finalizare, iar

în cadrul proiectului ni s-a solicitat să cumpărăm noi aceste obiecte de inventar.



3. Domnul primar, arată cu privire la sume sentințe civile, sunt niște sume prevăzute

în contracte care nu su fost plătite, iar prin hotărâri judecătorește ne obligă la plata

acestora.

4. Domnul viceprimar, arată că au fost niște contracte care nu au fost plătite, iar

firmele au solicitat despăgubiri.

5. Domnul primar arată că aceste firme sunt ale lui Titi Petre. Tot în aces buget

rectificat s-a alocat suma de 30.000 lei pentru Biserica ortodoxă ”SFINȚII

ARHANGHELI MIHAIL ȘI GAVRIL„, monument istoric aflat în restaurare.

Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre prezentat, domnul preşedinte

de ședință Trandafir Ilie-Dorel, l-a supus la vot.

Cu 15 voturi pentru, nici unul împotriva şi nici o abţinere, proiectul de hotărâre a fost

aprobat.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi, respectiv proiectul de hotărâre privind aprobarea

indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investiții ”AMENAJARE LUCRĂRI AFERENTE

TEREN SPORT DIN SAT TODIREȘTI, COMUNA TODIREȘTI, JUDEȚUL SUCEAVA”.

Domnul preşedinte de sedință dă cuvântul primarului pentru prezentarea referatului de aprobare,

ca instrument de prezentare și motivare, la proiectul de hotărâre, după care preşedintele de

şedinţă a dat citire proiectului de hotărâre făcând precizarea ca acesta este însoţit de raportul

compartimentului de resort. Domnul Bejinari Constantin în calitate de președinte al comisiei

economice dă citire avizului la proiectul de hotărâre.

După prezentarea materialelor, se trece la discuții:

1. Domnul consilier Shlean Radu-Florin,arată că este o lucrare bună, dar crede că erau

lucrări mult mai importante.

2. Domnul primar, arată că este lucrare începută și neterminată, trebuie dusă la sfârșit și

pusă în funcțiune.

Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre prezentat, domnul preşedinte

de ședință Trandafir Ilie-Dorel, l-a supus la vot.

Cu 15 voturi pentru, nici unul împotriva şi nici o abţinere, proiectul de hotărâre a fost

aprobat.

În continuare se trece la punctul diverse:

1. Domnul consilier Sahlean Radu-Florin, arată că dacă tot s-a ajuns la proiecte, pune

problema acoperișului la sala de sport, unde plouă înăitru și duce la degradarea

clădirii.

2. Domnul primar, arată că are proiecte începute, exemplu cămin cultural Todirești,

este o lucrare care nu era strict necesară, dar sunt obligați să continuie lucrările,



unde s-au alocat foarte mulți bani din bugetul local, apă, canalizare, curent electric.

Roagă să nu mia fie jicniți. Au fost cheltuieli mari pe contracte neachitate circa 4

miliarde lei. Îi dă dreptate domnul consilier Sahlean Radu-Florin, acoperișul la sala

de sprot trebuie reparat, se vor lua măsuri.

3. Domnul consilier Sahlean Radu-Florin, arată că pe terenul de sport de la Soloneț, stă

apa, în cazul unui îngheț dezgheț terenul va deteriorat.

4. Domnul primar, arată că terenul este în garanție se va solicita remedierea situației.

Nemaifiind discuții în încheiere, domnul preşedinte de şedinţă, Trandafir Ilie-Dorel a

mulţumit tuturor, pentru participarea la lucrările şedinţei.

Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal.

PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ, SECRETAR GENERAL,

Trandafir Ilie -Dorel Tipa Emilian
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